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P r o t o k ó ł   
 

 

 

 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z 

dnia 26 listopada 2018 roku pod przewodnictwem p. Mirosława Gromka - 

Przewodniczącego Komisji. 
 

 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 7 członków Komisji (lista 

obecności w załączeniu do protokołu). 
 

 

Spoza Komisja udział w posiedzeniu wzięli: 

 

1. Z-ca Burmistrza Miasta - p. Daniel Choinka; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji; 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji; 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na II sesję Rady Miasta; 

4. Sprawy różne. 

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka dnia 26 listopada 2018 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  

quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu jawnym 7 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 

głosów „wstrzymujących się”. 
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AD. 2 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji 

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek  jako kandydatkę na w/w funkcję  

Wiceprzewodniczącego Komisji zaproponował radnego p. Stanisława Dylewskiego. 

Przewodniczący  Komisji p. Mirosław Gromek zapytał czy radny p. Stanisław Dylewski 

przyjmuje propozycję w/w kandydatury.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zgodę co do swojej kandydatury. 

 

Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymującym się” wybrała na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji p. Stanisława 

Dylewskiego. 

AD. 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na II sesję Rady Miasta; 

a/ w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązał do tematu planu wydatków znajdujących się  

w projekcie budżetu na 2019 r. Radny zapytała jaki był powód zdjęcia w całości środków na 

inwestycję ul. Kochanowskiego.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że kwota, o której mówi 

radny jest to kwota 20 tys. zł. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że 

powodem zdjęcia środków jest to, że w br. inwestycja ta nie będzie już realizowana.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk poddał pod rozwagę, że w związku z powyższym 

należałoby rozliczyć burmistrza z realizacji budżetu i poddać pod dyskusję dlaczego 

poszczególne inwestycję nie zostały zrealizowane.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do powyższego tematu 

wyjaśnił, że powodem niezrealizowania inwestycji jest brak zezwolenia na budowę.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk wyraził zdanie, że skoro poprzednia Rada Miasta 

zatwierdziła i przyjęła budżet miasta to celem jego realizacji przez Burmistrza Miasta. Radny 

wyraził opinię, że działaniem niewłaściwym jest zdejmowanie na miesiąc przed końcem roku 

pozycji niewykonanych w sposób nieuzasadniony. Radny zwrócił uwagę, że na koniec 

przedstawia się informację, że burmistrz wykonał cały budżet co jest informacją 

nieprawdziwą ponieważ burmistrz całego budżetu nie wykonał. Radny w następnej kolejności 

nawiązał do kwestii środków na ul. Kościuszki – dokumentacja i wykonanie. Radny 

zauważył,   że z w/w kwoty zdjęto środki prawie w całości. Radny zapytała co było powodem 

takiej decyzji.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że budowa skrzyżowania ul. 

Kościuszki / Warchalskiego / Ks. Sobotki została wprowadzona do budżetu na 2019 rok. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że powodem zdjęcia środków był brak 

wyłonienia w postępowaniu przetargowym wykonawcy. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka zwrócił uwagę, że w związku z powyższym zadanie to zostało przesunięte na 

kolejny rok.  
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 Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu planowanej inwestycji  

ul. Kościuszki. Radny zapytał czy Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka może 

zagwarantować, że ul. Kościuszki zostanie zrealizowana w 2019 roku.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że środki na budowę w/w 

ulicy zostały ujęte w budżecie miasta na 2019 rok. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 

zauważył, że wykonanie w/w inwestycji zależy od tego czy znajdą się chętni wykonawcy i za 

jaką kwotę. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że miasto będzie 

starało się również pozyskać środki zewnętrzne w tym zakresie.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do powyższej wypowiedzi przypomniał, że 

były Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek również obiecał pozyskanie środków  

w tym zakresie. Radny zwrócił uwagę, że w rezultacie minęły cztery lata kadencji i ul. 

Kościuszki w dalszym ciągu nie została zrealizowana. Radny zwrócił uwagę na kwestie 

dotyczące zaniedbania centrum miasta. Radny wskazał na zły stan chodników i ulic  

w centrum miasta. Radny poddał pod rozwagę dlaczego zostały skierowane tak duże środki 

na modernizację ul. Modrej zamiast zwiększyć środki na wykonanie ul. Kościuszki.   

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że środki ujęte w projekcie 

budżetu miasta mają związek ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie tej inwestycji  

z środków zewnętrznych. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że  

w związku z powyższym środki, o których mowa musiały zostać zabezpieczone w całości  

w budżecie miasta do chwili pozyskania dofinansowania w tym zakresie.  

 

Radny p. Krzysztof Laska nawiązując do tematu inwestycji budowy dróg na terenie 

miasta wyraził zdanie, że miasto potrzebuje dużego wsparcia w zakresie budowy dróg  

i chodników w centrum miasta. Radny zwrócił uwagę aby przeznaczyć większe środki 

finansowe na modernizację centrum miasta i zwiększyć natężenie inwestycji w tym rejonie 

miasta.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy radny p. Krzysztof Laska nie wstydzi się 

chodzić i jeździć chodnikami i ulicami w takim stanie.  

 

 Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do tematu dyskusji zwrócił 

uwagę, że inwestycje z zakresu remontu i budowy dróg są realizowane systematycznie. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zauważył, że nie da się wykonać remontu czy budowy 

wszystkich dróg na terenie miasta w ciągu jednego roku.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązując do tematu wydatków zapytała dlaczego zdjęto 

w całości   środki finansowe z planowanej inwestycji ul. Północnej.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że inwestycja ul. Północnej 

została wprowadzona do budżetu zwracając jednocześnie uwagę, że na w/w ulicy nie ma  

kanalizacji ani uzbrojenia wobec czego zaprojektowanie tej drogi jest niemożliwe. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że tylko część drogi, o której mowa 

należy do miasta natomiast druga część drogi ma nieuregulowany stan prawny.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązał do kwestii środków przeznaczonych na 

inwestycję ul. Prusa – Lubiejewska remont i rozbudowa. Radny zapytał czy zdjęcie środków 
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finansowych na w/w inwestycję w br. ma związek z tym, że zostaną one wprowadzone do 

budżetu na 2019 r.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak. 

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę na kwestię środków finansowych 

wprowadzonych i przewidzianych w kwocie 250 000,00 zł na modernizację ul. Prusa. Radny 

zauważył, że przy wprowadzeniu w/w zadania znika jednocześnie kwota przewidziana na 

modernizację ul. Prusa / Lubiejewska. Radny w związku z powyższym zwróci się  

o wyjaśnienie powyższej kwestii.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że ma to związek z tym, że 

zaplanowana do realizacji była modernizacja całej drogi ul. Prusa / Lubiejewska. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że wiąże się to z tym, że planowana była 

modernizacja chociaż części drogi a w związku z tym również sporządzenie nowego projektu 

drogi.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał co wobec tego będzie obejmowała realizacja 

inwestycji ul. Kościuszki. Radny zapytała również czy w ramach w/w inwestycji będą 

wymieniane także krawężniki.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że projekt ul. Kościuszki 

okazywany był do zapoznania. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśniał, że 

modernizacja ul. Kościuszki obejmuje kompleksową przebudowę w/w ulicy.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązał do tematu inwestycji ul. Wołodyjowskiego – 

rozbudowa drogi. Radny zapytał dlaczego zadanie to ponownie zostało zdjęte.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że zadanie ul. Wołodyjowskiego 

zostało zdjęte z powodu braku pozwolenia na budowę. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka poinformował, że jak wiadomo mieszkańcy w/w ulicy odwołali się od powyższej 

decyzji. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że mieszkańcy ul. 

Wołodyjowskiego skierowali swoje odwołanie do Wojewody wobec czego na chwilę obecna 

sprawa została wstrzymana do chwili rozstrzygnięcia Wojewody.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązał do tematu środków na rewitalizację centrum 

miasta. Radny zapytał czy należy przez to rozumieć, że kwota 100 000,00 zł była to kwota na 

sporządzenie dokumentacji.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak jednocześnie 

informując, że nie ruszyły jeszcze programy na pozyskiwanie środków w tym zakresie wobec 

czego niemożliwe jest również wykonanie dokumentacji. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka poinformował, że w powyższym zakresie zostanie zorganizowane spotkanie  

z mieszkańcami jednocześnie zwracając uwagę, że będzie również możliwość zgłaszania 

wniosków w powyższym zakresie.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał kiedy ewentualnie będzie wiadomo, które ze 

zgłoszonych wniosków zostaną wzięte pod uwagę.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że informację w powyższym 

będą ogłoszone w przyszłym roku.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązał do tematu zdjęcia środków na zadanie dotyczące 

wykonania dokumentacji na budowę szkoły.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do pytania radnego wyjaśnił, że 

w pierwszej kolejności konieczne jest podjęcie decyzji w zakresie lokalizacji tej inwestycji.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy znane są już badania geologiczne w zakresie 

dotyczącym terenu pod lokalizację szkoły.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że badania zostały już 

wykonane i przedstawione radnym do zapoznania w drugiej połowie br.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę, że w powyższym zakresie były 

rozpatrywane dwie lokalizacje.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak jednocześnie 

przypominając, że jedna z wskazanych lokalizacji znajdowała się przy ul. Partyzantów 

natomiast droga przy ul. Trębickiego.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk w związku z powyższym zapytał czy znana jest już pod 

względem kosztowym wycena, która lokalizacja jest bardziej korzystna.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną wycena 

kosztów nie jest znana informując jednocześnie, że na chwilę obecną znane są jedynie 

warunki usytuowania geologicznego. 

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy oznacza to, że zarówno w jednym jak i drugim 

przypadku warunki są odpowiednie.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do pytania radnego 

odpowiedział, że lepsze warunki ma lokalizacja na ul. Partyzantów.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdziwienie dla stanowiska jakie przedstawił  

Z –ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka. Radny zwrócił uwagę, że to  teren znajdujący się 

przy ul. Partyzantów był zawsze terenem podmokłym. Radny zauważył, że to  teren w pobliżu 

obecnego lodowiska przy ul. Trębickiego jest terenem bezpiecznym znajdującym się na 

wzniesieniu.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy właściwy teren lokalizacji pod budowę szkoły 

będzie przedstawiony Radzie Miasta i poddany pod dyskusje.   

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że oczywiście.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał dlaczego została zdjęta kwota 20 000,00 zł na 

program ochrony środowiska. Radny zapytał również dlaczego został zdjęta kwota 

przeznaczona na remont fontanny.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną 

wiadomo już, że fontanna nie zostanie zrealizowana. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka poinformował, że wniosek na remont fontanny zostanie złożony w ramach budżetu 

obywatelskiego.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał co kryje się pod punktem ochrony powietrza  

i dlaczego środki w tym zakresie zostały zdjęte.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że pod punktem, o który pyta 

radny znajdują się środki na wymianę pieców. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 

poinformował, że wiąże się to z tym, że wnioski na wymianę pieców nie będą już składane do 

Urzędu Miasta a indywidualnie do WIOŚ.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał od kiedy zmieniły się przepisy w tym zakresie.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że spotkanie w tym zakresie 

odbyło się na początku października br.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił się z pytaniem co należy rozumieć przez Strefę 

Aktywności, na którą również zostały zdjęte środki.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że są to siłownie na  

świeżym powietrzu, które między innymi znajdują się przy MOSiR.  Z-ca Burmistrza Miasta 

p. Daniel Choinka wyjaśnił, że zdjęcie środków w tym zakresie miało związek z tym, że 

planowana była budowa jeszcze jednej inwestycji w tym zakresie jednak ze względu na brak 

pozyskania środków na to zadanie nie będzie ono realizowane.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał dlaczego miasto wycofało się z termomodernizacji 

budynku przy ul. Warchalskiego.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do pytania radnego wyjaśnił, 

że ma to związek z tym, że kwota wyłoniona w postępowaniu przetargowym była zbyt 

wysoka i na chwilę obecną miasto nie dysponuje takimi środkami. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka poinformował, że zadanie to zostało przeniesione na przyszły rok.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do kwestii stanu budynku znajdującego się 

przy ul. Warchalskiego. Radny zwrócił uwagę, że stan w/w budynku zagraża bezpieczeństwu 

mieszkańców i przechodniów. Radny następnie nawiązał do sprawy wykorzystywania 

środków pozyskiwanych z koncesji na alkohol. Radny zapytał czy w/w środki nie mogłyby 

być wykorzystywane w bardziej racjonalny sposób. Radny zwrócił uwagę, że środki w tym 

zakresie w znacznej części przechodzą na kolejny rok budżetowy. Radny nawiązał do tematu 

godzin funkcjonowania świetlicy socjoterapeutycznej. Radny poddał pod rozwagę, że nie 

zasadnym byłoby ponowne wydłużenie godzin funkcjonowania świetlicy socjoterapeutycznej. 

Radny następnie nawiązał do tematu ograniczenia w szkołach godzin  wyrównawczych.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązał do zmian ujętych  

w przedmiotowej uchwale w zakresie dotyczącym wprowadzenia nowych zadań polegających 

na utworzeniu kuchni miejskiej oraz instytucji senior plus. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka poinformowała, że właśnie na w/w zadania zostały przesunięte środki z alkoholi,  
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o których mówi radny. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił na czym będzie 

polegał program „kuchnia miejska”.  

 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zapytał czy ktoś z radnych ma jeszcze 

jakieś uwagi co do projektu uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 r.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że podsumowując zmiany  

w projekcie uchwały budżetowej na 2018 r. powodują, że konsekwencją tego projektu 

uchwały jest projekt uchwały zmieniający uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniał, że na chwilę obecną 

zaplanowana kwota kredytu opiewa na 18 mln. zł. natomiast poprzez przyjęcie 

zaproponowanego projektu uchwały powyższa kwota zostanie zmniejszona o 6 700 000,00 zł. 

 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że na ul. Prusa nie zostały pozyskane 

środki zewnętrzne a mimo to inwestycja będzie realizowana . Radny wyraził zdanie, że skoro 

na ul. Kościuszki, która jest w centrum miasta nie pozyskuje się środków to też powinno się 

ją realizować ze środków własnych.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zauważył, że ul. Prusa na chwilę obecną 

znajduje się w znacznie gorszym stanie niż ul. Kościuszki.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu realizacji inwestycji budowy 

ciągów pieszo – rowerowych zaproponował aby wziąć pod uwagę realizację budowy ścieżek 

rowerowych łącznie z realizacją budowy drogi. Radny wyraził opinię, że takie rozwiązanie 

sprawy będzie rozwiązaniem zadowalającym.  

 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z wyczerpaniem dyskusji w 

temacie projektu uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. zaproponował poddanie 

pod głosowanie celem zaopiniowania przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Projekt uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

b/ w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2018 – 2027.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek nawiązując do przedmiotowego 

projektu uchwały zwrócił uwagę, że tak jak zostało uprzednio powiedziane jest on 

konsekwencją projektu uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 r.  

 

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązał do tematu wieloletniego planu wydatków. Radny 

zwrócił uwagę, że 2020 roku nowe wydatki kształtuję się w kwocie 7 963 000,00 zł. Radny 

zapytał czy powyżej wskazane wydatki mają związek z planem rewitalizacji miasta. Radny 

zauważył, że w roku budżetowym 2023 znowu pojawia się kwota przewidziana na nowe 

wydatki.  
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Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z wyczerpaniem dyskusji  

w temacie projektu uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018 – 2027 zaproponował poddanie pod głosowanie celem 

zaopiniowania przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 

na lata 2018 – 2027. 

Komisja jednogłośnie w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

c/  zmieniająca uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r.  

 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zwrócił uwagę, że kwestie  

w powyższym temacie zostały wyjaśnione uprzednio przez Skarbnik Miasta p. Annę 

Wilczyńską i mają one związek z zdjęciem i przekwalifikowaniem niektórych zadań  

w budżecie miasta. Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z brakiem 

dyskusji w powyższym temacie zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania 

przedmiotowy projekt uchwały.  

 

 

Projekt uchwały   zmieniającej uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

w 2018 r. 

 

Komisja jednogłośnie w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

AD.4 

Sprawy Różne. 

 

 Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy miasto nosi się z zamiarem podwyższenia 

podatków.  

 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na 2019 rok nie jest 

przewidywana żadna podwyżka podatków.  
 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu wzrostu kosztów na finansowanie 

administracji publicznej. Radny zauważył, że wydatki w/w zakresie z roku na rok zwiększają 

się wobec czego będzie konieczne znalezienie środków finansowych na ich realizację. Radny 

następnie nawiązał do wypowiedzi z Ostrowskiego Forum Rozwoju (OFR) gdzie była mowa 

o konieczności tworzenia podstref ekonomicznych. Radny wyraził opinię, że wskazane 

działaniem jest działaniem właściwym dla miasta ponieważ dzięki powstaniu podstrefy 

ekonomicznej będą powstawały nowe zakłady pracy dzięki, którym do miasta będą wpływały 

podatki. Radny wyraził zdanie, że brak podjęcia wyżej przytoczonych działań przez miasto 

będzie w przyszłości skutkować tym, że miasto będzie musiało pozyskać środki finansowe 

poprzez podniesienie podatków dla mieszkańców miasta. Radny w następnej kolejności 

przypomniał, że podczas ostatniej sesji Rady Miasta, radni zobowiązali burmistrza do 
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przystąpienia do postępowania przetargowego w zakresie dotyczącym wykupu gruntów po 

byłym przystanku PKS. Radny zwrócił uwagę, że likwidacja PKS wiąże się z tym, że na 

terenie miasta będzie brakowało przystanków autobusowych oraz poczekalni dla 

oczekujących na autobusy.  

 

Radny p. Krzysztof Laska nawiązując do tematu komunikacji zwrócił uwagę, że 

komunikacja między miastowa leży w gestii zadań Starostwa Powiatowego.  
 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził opinię, że środki pozyskane z Centrum 

Handlowego Cerffur Urząd Miasta powinien ulokować w przystanek PKS i zapewnić 

oczekującym na autobus godziwe warunki. Radny wyraził zdanie, że na chwilę obecną 

zarówno chorym dojeżdżającym do lekarza jak również uczniom brakuje przystanku 

autobusowego oraz miejsca gdzie w godziwych warunkach mogliby zaczekać na swój środek 

komunikacji. Radny zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki o pochylenie 

się nad powyższym tematem. Radny następnie nawiązał do tematu funkcjonowania sklepu 

przy ul. 3 Maja. Radny zwrócił uwagę, że lokalizacja w/w sklepu znajduje się w pobliżu 

MDK gdzie odbywają się w godzinach popołudniowych zajęcia dla dzieci. Radny wyraził 

zdanie, że lokalizacja powyższej wskazanego sklepu zagraża bezpieczeństwu zarówno 

mieszkańcom osiedla jak również dzieciom uczęszczającym na zajęcia odbywające się  

w MDK. Radny w związku z powyższym zapytał kiedy zostanie opracowany projekt uchwały 

w/s oraz przedstawiony Radzie Miasta.  
 

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

  Mirosław Gromek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 

 


